

## TABLE OF CONTENTS 目 录

**The Relationship between the Index of Tongxin Seismic Window Opening and Medium-Strong Earthquakes in Ningxia**  
(宁夏同心地震窗开窗指标与中强地震关系)

X. C. BAI, G. F. LUO, H. Z. LUO.....685

**Land Surface Temperature Retrieval from FY-3D MERSI-2 Data in the Arid/Semi-Arid Area**  
(基于 FY-3D MERSI-2 数据的干旱/半干旱地区地表温度反演)

J. X. JIANG, M. S. WANG, S. Y. JU, J. J. XI.....693

**Attenuation of the Earth's Rotation Speeds with Its Age Accretion as a Branch of Hyperbola of an Inverse Proportion**  
(地球自转速度随其年龄增长呈反比例单支双曲线衰减)

H. W. WU, G. Y. WU.....703

**Influence of Diabase Contact Thermal Metamorphism on Pre-Salt Carbonate Reservoir in R-Oilfield of Santos Basin**

(桑托斯盆地 R 油田辉绿岩对盐下碳酸盐岩储层接触热变质影响)

G. F. WAN, K. X. REN, J. F. ZHAO, J. ZHAO, MARIA J.R.O., Y. J. YUAN, T. K. WANG.....712

**The Anatomy of Compound Sand Body in K Oilfield of Bohai Basin and Its Significance for Oilfield Development**

(渤海湾盆地 K 油田复合砂体解剖及其对油田开发的意义)

Y. F. GAO, T. E. FAN, P. G. WANG, P. J. FAN, Y. N., D. XIAN.....720

**Application of Element Geochemistry in the Research of Zhundong Deposit Palaeoenvironment**

(元素地球化学在准东沉积古环境研究中的应用)

Z. C. LI, C. R. WEI, Y. J. WANG.....731